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Styrelseprotokoll Älvnäs vägförening fört: 2024-01-29 
	
Närvarande:	Ordförande:	Hans	Christiansen,	Markfogde:	Michael	Bergman,	Kassör:	Lars	Ekeling,	
Vägfogde:	Royne	Carlsson,	Suppleant:	Tomas	Södergren,	Suppleant:	Anna	Leander	och	mötets	
sekreterare	
	
Frånvarande:		
Sekreterare	My	Blomqvist	Olsberg,	Suppleant:	Jennie	Björk.	
	
Föregående	protokoll:			
Inget	utestående.	
	
Ekonomifrågor:	
Budgeten	i	balans	med	mindre	marginaler	än	tidigare	år.	Givet	väderläge,	väglag	och	den	
snöröjning	som	behövts	under	året	som	gått	har	2023	och	starten	på	2024	blivit	den	mest	
kostsamma	någonsin.	Vidare	redogörelse	för	detta	kommer	i	årsberättelsen	inför	årsmöte.		
	
Vägfrågor:	
Vinterväghållningen	i	ny	regi	fungerar	bra	med	en	bra	snöröjning	och	upplevd	förbättrad	
säkerhet.	Värt	att	notera	är	att	snöröjning	sker	utifrån	en	tydlig	prioritering	där	bussvägarna	
alltid	prioriteras	först,	därefter	övriga	ordinarie	vägar.		
	
Markfrågor:	
Tidigare	omnämnd	restaurering	av	gångväg	till	Busvikens	båtklubb	från	Domherrevägen	pausas	
för	att	återupptas	när	ekonomin	tillåter.	I	dessa	orostider	vill	vi	göra	en	inventering	av	antalet	
tillgängliga	handpumpar	för	färskvatten	(fungerande	och	icke	fungerande)	som	finns	i	området	
för	vidare	utredning	av	hur	dessa	skulle	kunna	komma	till	nytta.		
	
Vi	har	identifierat	ett	möjligt	brygg-projekt	då	det	finns	en	gammal	brygga	som	borde	kunna	
renoveras	utan	vidare	byråkrati.	Uppskattat	antal	båtplatser	10,	vid	intresse	ta	kontakt	Micke	
Bergman.	
	
Vi	ser	över	möjlighet	att	lösa	belysning	på	Harry	Potter	hållplatsen,	motsvarande	den	andra	
hållplatsen.	
	
Övrigt:	
Årsmöte	planeras	preliminärt	hållas	den	14/3.	Vårens	städdag	planeras	att	hållas	20	april.		
	
Nästa	möte:	29/2-24	kl.	19:00,	hos	Hasse	
	
Vid	protokollet	 	 	 	 	 Justeras:	
	
Anna	Leander	Nyberg	 	 	 	 Hans	Christiansen	


